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Protokół nr 8/2023 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 23 sierpnia 2023 r.  

 

WAK.0012.1.8.2023 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Pan Grzegorz Kubalski, witając 

członków komisji oraz Gości. Lista obecności Radnych i Gości obecnych na posiedzeniu 

stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział ośmiu członków Komisji Rozwoju:  

1) Agnieszka Borkowska; 

2) Piotr Choroś; 

3) Zbigniew Garbaczewski; 

4) Izabela Kownacka; 

5) Grzegorz Kubalski; 

6) Wiesław Smoczyński; 

7) Leszek Smuniewski 

8) Grzegorz Zbroch. 

 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1) Otwarcie posiedzenia. 

2) Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

4) Sformułowanie wniosków do budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024. 

5) Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w dniu: 

a) 21 czerwca br.; 

b) 5 lipca br. 

6) Wolne wnioski. 

7) Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi do 

przedstawionej propozycji porządku obrad. Nikt nie zgłosił, więc porządek obrad został 

zaakceptowany i Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do jego realizacji. 

 

 

 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

 

Przewodniczący komisji powiedział, że w kompetencji Komisji Rozwoju są dwa 
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projekty uchwał spośród uchwał przewidzianych do procedowania na najbliższej Sesji Rady 

Powiatu w Legionowie. Pierwszy, to projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę      

Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. Zwrócił się z prośbą                       

do Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w projekcie tej uchwały, w kompetencji Komisji 

Rozwoju są następujące zmiany, w planie dochodów zwiększenie o kwotę: 

1) 176.486,88 zł tytułem pomocy finansowej w formie dotacji celowych                             

z Województwa Mazowieckiego w ramach Samorządowego Instrumentu Wsparcia 

Zdrowia Kobiety „Mazowsze dla Zdrowia Kobiety 2023”, z przeznaczeniem na 

realizację programów profilaktycznych pn. „Program profilaktyki chorób tarczycy 

wśród kobiet w wieku 18 do 75 lat w Powiecie Legionowskim. Podniesienie 

świadomości na temat chorób tarczycy oraz przeprowadzenie badań 

laboratoryjnych krwi TSH FT3 i FT4 wraz z konsultacją lekarską” (87.576,00 zł) oraz 

„Program profilaktyki zakażeń wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) na terenie 

Powiatu Legionowskiego” (88.910,88 zł). Dodała, że zgodnie z zawartymi umowami 

powiat uzyska wsparcie w wysokości 89% kosztów kwalifikowanych zadań; 

2) 30.000,00 zł tytułem środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska            

i Gospodarki Wodnej w Warszawie, z przeznaczeniem na organizację rodzinnego 

pikniku ekologicznego w ramach programu „Ekologiczny piknik rodzinny”. 

Nadmieniła, że zgodnie z zawartą umową, powiat otrzyma wsparcie do 100% 

kosztów kwalifikowanych, z tym że nie więcej niż 30.000,00 zł; 

3) 1.265.819,39 zł tytułem środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 

dofinansowanie remontu drogi powiatowej nr 1809W (ul. Serocka) od odcinku od 

drogi krajowej nr 62 (ul. Wyszkowska) w kierunku drogi gminnej – ul. Popowskiej 

we wsi Nowa Wieś w Gminie Serock. Dodała, że zgodnie z wynikami naboru na 2023 

rok, powiat otrzyma wsparcie w wysokości 80% kosztów kwalifikowanych zadania.     

 

Kolejno powiedziała, że w planie wydatków są zawarte następujące zmiany, będące                

w kompetencji Komisji Rozwoju: 

1) zwiększenie o kwotę : 

a) 1.700.000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów opracowania 

dokumentacji projektowej odcinków dróg powiatowych oraz skrzyżowań,                

w związku z przesunięciem środków zaplanowanych na wykonanie dokumentacji 

projektowej dotyczącej drogi powiatowej nr 1809W w Gminie Serock do 

realizacji w ramach wydatków bieżących; 

b) 136.000,00 zł na realizację zadania majątkowego pn. „Projekt i budowa 

instalacji fotowoltaicznej dla budynku Domu Pomocy Społecznej „Kombatant”     

w Legionowie w związku z otrzymaniem ofert dotyczących faktycznych kosztów 

realizacji zadania;  

c) 15.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadań własnych z zakresu 

gospodarki gruntami i nieruchomościami; 

d) 425.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania majątkowego pn. „Projekt 

i budowa budynku na potrzeby LO w Stanisławowie Pierwszym w Gminie 

Nieporęt” w związku z wyższymi kosztami realizacji zadania z uwagi na 

waloryzację wynagrodzenia wykonawcy na podstawie zawartej umowy na 

roboty budowlane. Dodała, że zadanie realizowane jest w ramach przedsięwzięć 

ujętych w WPF; 

e) 85.000,00 zł dotyczy zwiększenia planu dotacji podmiotowej z przeznaczeniem 
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na bieżącą działalność Powiatowej Instytucji Kultury w Legionowie;  

2) zmniejszenie o kwotę: 

a) 104.403,00 zł zaplanowanych na realizację zadania majątkowego                          

pn. „Wykonanie dokumentacji projektowej odcinków dróg powiatowych                   

i skrzyżowań” w związku z przesunięciem środków zaplanowanych na wykonanie 

dokumentacji projektowej dotyczącej drogi powiatowej nr 1809W w Gminie 

Serock do realizacji w ramach zadania wydatków bieżących; 

b) 180.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Projekty i budowa 

instalacji fotowoltaicznej dla budynków powiatowych jednostek oświatowych”     

w związku z niższymi niż planowano faktycznymi kosztami budowy instalacji 

fotowoltaicznych dla budynków LO im. Marii Konopnickiej w Legionowie oraz 

Powiatowego Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im. Jerzego Siwińskiego            

w Legionowie;  

c) 71.800,00 zł na realizację zadania majątkowego pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej oraz przebudowa szatni w LO im. Marii Konopnickiej 

w Legionowie” w związku z przesunięciem planowanego terminu realizacji 

zadania w zakresie prac budowlanych na 2024 rok.  

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski zapytał o zmianę dotyczącą zwiększenia planu wydatków            

w związku z wyższymi kosztami realizacji budowy LO w Stanisławowie Pierwszym, z uwagi 

na waloryzację wynagrodzenia wykonawcy na podstawie podpisanej umowy na roboty 

budowlane. Poprosił o szczegóły w tym zakresie. 

 

Pani Katarzyna Rembelska odpowiedziała, że zmieniły się przepisy w zakresie zamówień 

publicznych, tzn. wszystkie mowy, których realizacja przekracza pół roku, wykonawca ma 

prawo wystąpić o waloryzację wynagrodzenia. Dodała, że w umowie z wykonawcą zawarte 

są zapisy waloryzacyjne o elementach składowych konieczności waloryzacji.   

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że w jego ocenie słuszna jest zmiana ustawy                  

w zakresie zamówień publicznych. Zapytał, czy finansowanie LO w Stanisławowie 

Pierwszym kończy się w tym roku, czy w przyszłym również będą przeznaczane jakieś 

środki finansowe?  

 

Pani Katarzyna Rembelska odpowiedziała, że planowane jest uruchomienie LO od                   

1 września br. Pan Grzegorz Kubalski dodał, że planowane jest w tym roku rozliczenie 

całości inwestycji.  

 

Pan Leszek Smuniewski odniósł się do LO im. Marii Konopnickiej w Legionowie w zakresie 

budowy nowej szatni. Zapytał, w którym roku odbędzie się realizacja tego zadania?    

 

Pani Katarzyna Rembelska odpowiedziała, że realizacja tego zadania przewidziana jest           

w 2024 roku.  

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały w zakresie właściwości 

Komisji Rozwoju, został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że drugim projektem uchwały, będącym w kompetencji 

Komisji Rozwoju, jest projekt uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę      

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2023 – 2043.  

 

Zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały przedstawia zmiany, które 

zostały podjęte w ramach kompetencji Zarządu Powiatu, w okresie od 27 czerwca do                

17 sierpnia br. oraz z projektem uchwały Rady Powiatu w Legionowie, który został przed 

chwilą omówiony.  

 

Dodała, że w załączniku nr 2, czyli Wykazie przedsięwzięć do WPF, zawarte są  zmiany          

w następujących przedsięwzięciach: 

1) „Projekt i budowa budynku na potrzeby LO w Stanisławowie Pierwszym w Gminie 

Nieporęt”, zwiększono łączne nakłady finansowe do kwoty 21.368.426,45 zł, 

zwiększono limit w 2023 roku do kwoty 11.615.00,00 zł oraz zwiększono limit 

zobowiązań do kwoty 1.948.466,43 zł, w związku z wyższymi kosztami realizacji 

inwestycji z uwagi na waloryzację wynagrodzenia wykonawcy na podstawie 

zawartej umowy na roboty budowane; 

2) „Projekt i budowa instalacji fotowoltaicznej dla budynku DPS „Kombatant”                  

w Legionowie”, zwiększono łączne nakłady finansowe do kwoty 301.000,00 zł, 

zwiększono limit w 2023 roku do kwoty 286.000,00 zł oraz zwiększono limit 

zobowiązań do kwoty 286.000,00 zł w związku z otrzymaniem ofert dotyczących 

faktycznych kosztów realizacji zadania; 

3) „Projekty i budowa instalacji fotowoltaicznej dla budynków powiatowych jednostek 

oświatowych”, zmniejszono łączne nakłady finansowe do kwoty 350.000,00 zł, 

zmniejszono limit w 2023 roku do kwoty 320.000,00 zł oraz zmniejszono limit 

zobowiązań do kwoty 320.000,00 zł, w związku z niższymi niż planowano 

faktycznymi kosztami realizacji zadania; 

4) „Wykonanie dokumentacji projektowej odcinków dróg powiatowych oraz 

skrzyżowań”, zmniejszono łączne nakłady finansowe do kwoty 1.077.517,40 zł, 

zmniejszono limit w 2023 roku do kwoty 620.597,00 zł oraz zmniejszono limit 

zobowiązań do kwoty 620.597,00 zł w związku z przesunięciem środków 

zaplanowanych na wykonanie dokumentacji.      

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Wiesław Smoczyński wyraził niezadowolenie, że łącznie z instalacją fotowoltaiczną nie 

są wykonywane kolektory słoneczne. Dodał, że z posiadanej wiedzy oraz praktyki wie,         

że połączenie tych dwóch systemów daje zdecydowanie lepsze korzyści, tzn. solar daje 

ciepłą wodę, a fotowoltaika prąd, a szczególnie w DPS ciepła woda potrzebna jest w dużych 

ilościach. Zwrócił się z prośbą, aby planując budżet na przyszły rok zostało to wzięte pod 

uwagę.  
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Pan Grzegorz Kubalski odpowiedział, że we wszystkich obiektach, w których instalowana 

jest fotowoltaika, przeprowadzono analizę dotyczącą kompleksowej termomodernizacji. 

Ponadto porównano jakie nakłady inwestycyjne są potrzebne dla poszczególnych 

rozwiązań, które mogłyby zostać wprowadzone. Stwierdzono, że z punktu widzenia 

racjonalności ekonomicznej na ten moment uzasadnione jest wykonanie paneli 

fotowoltaicznych. Dodał, że również uważa, iż kolektory słoneczne służące do podgrzewania 

wody, dają duży efekt jeżeli chodzi o kwestię nagrzewania tej wody, ale niestety pociąga 

to za sobą konieczność w określonych przypadkach bardzo poważnych zmian w ramach 

instalacji wewnętrznej wodociągowej. Dodał, że koszty, które trzeba ponieść na tego typu 

zmiany, nie zawsze są korzystne w odniesieniu do budynków, które są dużymi budynkami 

publicznymi. Jest to sytuacja bardziej skomplikowana, niż w domu jednorodzinnym.  

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że on się z tym nie zgadza.  

 

Pan Leszek Smuniewski zapytał, czy któraś z obecnie montowanych instalacji 

fotowoltaicznych przewiduje również przebudowę zespołu akumulatorów? 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że w obecnej chwili nie jest w stanie odpowiedzieć na 

to pytanie, musiałby sprawdzić szczegóły w dokumentacji.       

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały w zakresie właściwości 

Komisji Rozwoju, został pozytywnie zaopiniowany.  

 

 

 

 

4. Sformułowanie wniosków do budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024. 

 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że w imieniu rodziców uczniów PZSP           

im. Jerzego Siwińskiego przy ul. Targowej w Legionowej, zwraca się z prośbą o wykonanie 

projektu i dobudową sali gimnastycznej. 

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że wniosek jest poza zakresem właściwości Komisji 

Rozwoju. Dodał również, że w tej lokalizacji nie ma miejsca na dobudowanie sali. 

Nadmienił, że można rozważać pozyskanie gruntu miejskiego, który jest przyległy do tej 

szkoły, co mogłoby pozwolić na rozbudowę tego obiektu.     

 

Kolejno Pani Agnieszka Borkowska zapytała, czy jest w planach rozbudowa LO im. Marii 

Konopnickiej w Legionowie? Dodała, że obecnie jest tam bardzo dużo uczniów.   

 

Pan Grzegorz Kubalski odpowiedział, że nie ma w planach rozbudowy tej szkoły. Nadmienił, 

że faktycznie w tym roku jest bardzo dużo uczniów, ale jest to efekt skali, z uwagi na to, 

że łącznie ze wszystkich gmin Powiatu Legionowskiego było ponad 2000 dzieci kończących 

szkoły podstawowe i mniej więcej połowa uczniów pozostała w szkołach na terenie powiatu. 

Dodał, że taka liczba dzieci nie powtórzy się w ciągu najbliższych lat. Dlatego nie ma 
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uzasadnienia do rozbudowy tej szkoły, tym bardziej, że na powierzchni obecnej działki nie 

ma na to miejsca.  

Kolejno dodał, że uzasadnionym są rozmowy w zakresie budowy nowej placówki 

ponadpodstawowej w Jabłonnie, ponieważ to częściowo odciąży LO im. Marii Konopnickiej 

w Legionowie.       

 

Pani Izabela Kownacka powiedziała, że na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Naczelnik Wydziału Edukacji poinformowała, że w przyszłym roku będzie w powiecie tylko 

780 absolwentów szkół podstawowych oraz, że planowane jest rozszerzenie bazy                   

w zakresie zajęć praktycznych w PZSP im. Jerzego Siwińskiego przy ul. Targowej                     

w Legionowe. 

 

Kolejno powiedziała, że otrzymała od mieszkańców informacje, że w Wieliszewie na             

ul. Niepodległości nie do końca jest wykonane odwodnienie. Poprosiła o więcej informacji 

w tym zakresie.  

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że postara się uzyskać informację bezpośrednio                

z Wydziału Inwestycji i Remontów i przekazać Radnej.    

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że chciałby złożyć wniosek do budżetu w sprawie drogi 

nr 1812W w Wólce Radzymińskiej (droga pomiędzy Wólką Radzymińska, a drogą na trasie 

Radzymin – Białobrzegi).  

 

Pan Zbigniew Garbaczewski złożył wniosek w sprawie zakupu działki w Gminie Jabłonna 

pod cele oświatowe. Dodał, że jest to wniosek składany kolejny rok. 

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że już w ubiegłym roku zgłaszał do budżetu budowę ronda 

na ul. Nowodworskiej w Kałuszynie. To jest skrzyżowanie drogi powiatowej w kierunku 

Olszewnicy Starej do Chotomowa z ul. Bagienną – droga gminna. Jest tam bardzo duże 

natężenie ruchu. Zwrócił się z prośbą, aby temat rozważył Powiat Legionowski, Gmina 

Wieliszew i Zarząd Województwa, ponieważ główna droga to jest wojewódzka nr 631. 

 

Przewodniczący komisji zaproponował, aby ten wniosek został zgłoszony jako podjęcie 

działań w kierunku zawarcia porozumienia z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich     

i ewentualne dofinansowanie wykonania projektu. Dodał, że w takich przypadkach prace 

finansowane są bezpośrednio przez zarządcę drogi.  

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że zgadza się z przedmówcą. Podziękował za takie 

stanowisko w sprawie.  

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że proponuje również wniosek o zabezpieczenie środków 

na kontynuowanie przebudowy ciągu dróg Warszawska – Kordeckiego – Partyzantów – 

Chotomowska.   

 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że chciałby nawiązać do wypowiedzi Pani Agnieszki 

Borkowskiej w kwestii PZSP im. Jerzego Siwińskiego na ul. Targowej w Legionowie. 

Chciałby złożyć wniosek w sprawie pozyskania gruntów pod rozbudowę tej placówki. 

 

Kolejno złożył wniosek dotyczący PIK w Legionowie, w sprawie zabezpieczenia środków         

na dalszy ciąg realizacji tej inwestycji. 
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Zwrócił się również z prośbą o zabezpieczenie środków na dalszą modernizację                    

ul. Jagiellońskiej w Legionowie. 

 

Kolejno poprosił o rozważenie wniosku w sprawie rozpoczęcia prac nad Strategią Rozwoju 

Powiatu Legionowskiego, ponieważ obecna wygasa w 2025 roku, więc w jego ocenie dobrze 

by było zabezpieczyć środki na 2024 rok, aby można już było rozpocząć prace w tym 

zakresie.  

 

Przewodniczący komisji powiedział, że jeżeli chodzi o kwestię skrzyżowania                             

ul. Jagiellońskiej z ul. Mickiewicza w Legionowie, to w WPF są wpisane na to zadanie środki 

na rok 2024. Zaproponował, aby na ten moment zrezygnować z pierwszego zgłoszonego 

wniosku. Dlatego, że rozbudowa szkoły jest w interesie zarówno powiatu jak i miasta. 

Odkupienie działki i ponoszenie kosztów z tym związanych jest mniej korzystne od budowy 

nowej placówki oświatowej w Jabłonnie i przeniesienie tam szkoły z ul. Targowej                    

w Legionowie. Pan Grzegorz Kubalski zaproponował, aby ten wniosek sformułować jako 

zabezpieczenie środków na koncepcje rozbudowy PZSP im. Jerzego Siwińskiego na              

ul. Targowej w Legionowie, pod kątem poprawy warunków edukacji, w tym zaplanowanie 

sali gimnastycznej. 

 

Pani Izabela Kownacka poprosiła o informację w sprawie budowy ronda na skrzyżowaniu 

ul. Nowodworskiej i Suwalnej. Poprosiła również o przyspieszenie prac w zakresie 

„wodociągówki” w Wieliszewie. 

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, iż otrzymał od mieszkańców informację, że z Gminy 

Wieliszew wpłynął wniosek w sprawie budowy ścieżki rowerowej od Chotomowa przez 

Olszewnicę Starą obok szkoły, prawdopodobnie do skrzyżowania przy „Biedronce”. Dodał, 

że mieszkańcy otrzymali informację z powiatu, że w związku z tym, może być ewentualność 

wywłaszczania ich z nieruchomości. Nadmienił, że mieszkańcy proponowali, aby ta ścieżka 

przebiegała do szkoły i ewentualnie odbiła w kierunku Jednostki Wojskowej. Dodał,               

że mieszkańcy będą protestować, ponieważ wykonanie ścieżki rowerowej w planowanym 

układzie spowoduje, iż będzie ona przebiegała bezpośrednio przy posesjach. 

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że jeżeli jest to złożony wniosek o wydanie pozwolenia 

na budowę, albo ZRID dla drogi gminnej, to powiat będzie dokonywał oceny w zakresie, 

czy projekt jest zgodny z wymogami prawa budowlanego i z uwagi na brak takich 

uprawnień, nie będzie się zastanawiał nad alternatywnym przebiegiem tej ścieżki 

rowerowej. Dodał, że jest to w kwestii decyzji gminy.    

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący komisji zapytał, czy 

ktoś z członków komisji zgłasza sprzeciw wobec któregoś ze zgłoszonych wniosków? Nikt 

nie zgłosił uwag, więc Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania w sprawie 

przekazania omówionych wniosków na 2024 rok do budżetu Powiatu Legionowskiego. 

Wynik głosowania:  

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w dniu: 

 

a) 21 czerwca br.; 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Zapytał, 

czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś uwagi. Nikt z obecnych Radnych nie podjął 

tematu. Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

7 głosów za, 1 głosie wstrzymującym i przy braku głosów przeciwnych. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 6/2023 z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 21 czerwca 2023 r. został przyjęty. 

 

 

b) 5 lipca br. 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Zapytał, 

czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś uwagi. Nikt z obecnych Radnych nie podjął 

tematu. Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących i przeciwnych. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 7/2023 z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 5 lipca 2023 r. został przyjęty. 

 

 

 

6. Wolne wnioski. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz 

Kubalski.                                                                   

 

     Przewodniczący Komisji Rozwoju 

 

       Grzegorz Kubalski 

Protokół sporządziła Agata Szraga 


